



聖荷西華人天主堂

SAN JOSE CHINESE CATHOLIC MISSION

本堂司鐸：歐維禮神父 Rev. Fr. Carlos Alberto Olivera 408-509-6960 fr.olivera@gmail.com

January 6, 2019

Dear brothers and sisters,

Every year at this time, we are called to support the Annual Diocesan Appeal (ADA). The ADA slogan for this year is "**Hand in Hand in Ministry.**" By our participation in the ADA we show our support for our Bishop and for the various programs of our Diocese, which also provides important help to our local community.

The assigned goal for our Mission for this year is \$11,340. Last year 65 families generously pledged \$31,798. By exceeding our goal, the Diocese returned \$20,696 for our Mission. I express my heart-felt thank you to the generous donors in our Mission that helped us exceed our 2018 goal.

I appeal again to all the members of our Mission Community to contribute to this year's ADA by prayerfully discerning their gift in support of this year's campaign. I encourage those who have not been able to pledge in the past to show your support this year. Like last year, all contributions in excess of our goal will be returned, to support our Mission's ministries. All contributions to the 2018 ADA are welcome and very much appreciated.

This year's ADA campaign will run for 9 weeks beginning on February 10, 2019.

Thank you and God bless you and your families,

Rev. Carlos Alberto Olivera
(SJCCM Pastor)

Note: if you have been registered before in other Parish or Catholic Institution it is possible that you are receiving more than one ADA request, you do not need to answer each of those request, you have the choice to give your contribution through our Chinese Mission.



聖荷西華人天主堂

SAN JOSE CHINESE CATHOLIC MISSION

本堂司鐸：歐維禮神父 Rev. Fr. Carlos Alberto Olivera 408-509-6960 fr.olivera@gmail.com

2019 年 1 月 6 日

主內的弟兄姐妹們，

每年在這時間我們被邀請參與教區的年度奉獻（ADA）。今年的 ADA 主題是：“我們攜手共同侍奉”。通過 ADA 認捐，我們表達對主教以及教區各項活動的支持。

今年教區給我們的奉獻目標是\$11,340 元。去年有 65 個家庭/個人認捐 \$31,798 元，我們團體得到了 \$20,696 回饋金額。

我由衷感謝大家慷慨的奉獻，請去年奉獻的教友們繼續支持，同時也邀請未曾參與的朋友這次一起加入。如果我們所收到的金額超過奉獻目標，多餘的金額將會轉給 SJCCM 使用。

我們每個人的奉獻對教區和堂區都是非常重要的。我相信我們的團體會繼續慷慨地支持教會。讓我們以禱告的心，踴躍地參與今年的 ADA 募款活動！

今年的 ADA 將從二月十日開始為期九週。

謝謝你們，天主保佑你們與你們的家人。

歐維禮神父（SJCCM 本堂神父）

註釋：如果您在教區的其他機構已註冊過，您可能會收到不只一個 ADA 的要求；您不必回答每個要求，您可以通過我們的華人堂區作您對 DSJ 的奉獻。